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Bestyrelsesmøde mandag d. 25.04.22 kl. 19.00 – 21.00 

 
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Forplejning: Mette       

Afbud: Jan, Elevrådet deltog ikke 

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

 O/B 19.00 Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet  

- Hvad arbejdes der med pt.? 

- Nye opgaver  

 

 Mette  O/D   

19.05 

Udsat til næste møde. 

3. Timefordelingsoversigt 2022-23 

- Præsentation af forslag  

(bilag udleveres på mødet) 

 

 Mette  D/B 19.15 Mette præsenterede det udleverede materiale. 

Understøttende undervisning i indskolingen 

konverteres til to-lærertimer. Derved afkortes 

skoledagens længde for indskolingen. 

Der laves parallellagte lektioner i dansk og matematik 

i 4+5 klasse, så der er mulighed for holddeling. 

Bestyrelsen kunne tilslutte sig forslaget.  

 

4. Lukning af Gammel Løvbakkevej 

mellem Egebakken og det nye 

Gitte/David  O/D/B 19.30 Gitte refererede fra møde i lokalrådet, hvor de fra 

lokalrådet ikke ønsker vejen lukket.  
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lyskryds  

- Gitte vil orientere og der 

ønskes en drøftelse af om vi 

synes en lukning er ønskelig 

Dette er mailet til kommunen, men de vil gerne have 

trafikdæmpende foranstaltninger.  

Mette skriver til Kommunen (Kim Bredgård Grarup), 

hvor vi fra skolebestyrelsen og fraråder dette, for at 

bevare sammenhængen og helheden i Gullestrup. Vi 

vil gerne have fortov e.l. og trafikdæmpende 

foranstaltninger på Gammel Løvbakkevej for at sikre 

en sikker skolevej for alle i børn i Gullestrup.  

 

5. Stillingsopslag og samtaler  

- Aftaler om hvem der deltager 

i samtalerne og tidsplaner 

 

  

Mette  

O/B 19.45    Vedr. lærerstillingerne. David og Maja og Jesper 

deltager onsdag den 11.5.22. Start klokken 16.00. 

Mette kobler de 3 op på ansøgningerne. Yderligere 

deltager 1 lærer. 

Vedr. sekretærstillingen. Hvis man har ønske om at 

deltage som bestyrelsesmedlem mandag den 16.5.22, 

fra 16.00 kontakter man Mette. Maja vil gerne 

deltage. 

 

6. Bestyrelsesvalget  

- Status og plan  

 

Mette  O 20.00 Der bliver fredsvalg.  

 

D. 4.5.2022 er der indkaldt til møde, hvor bestyrelsen 

skal nå til enighed om, hvem der skal være 

suppleanter og hvem der repræsenterer skole og 

daginstitution.  

 

Ved uenighed skal der iværksættes en valgproces. 

 

7. Byggeri  

- Nu kommer vi i gang      

Tidsplan og proces  

 

Mette  O 20.10  

I uge 18 etableres der byggeplads i forbindelse med 

skolebyggeriet. Der lukkes i første omgang for 

adgang til skolen via hovedindgangen.  

Personalerummet kan stadig bruges, med adgang via 

terassedøren.  

Mettes kontor flyttes til det lille mødelokale i Hallen 

ved siden af 6.klasses lokale.  
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Byggeriet går i gang i uge 19, og vi forventer at vi er 

færdige på skolen i uge 42.  

 

Mette informerer forældrene via Aula i indeværende 

uge.  

 

Vi talte om inde- og udesko i den ”Nye” skole. Vi 

taler videre om dette til efteråret.  

 

Da der er mindre rengøringsareal i byggeperioden, får 

vi konverteret disse rengøringsressourcer til 

håndværkerrengøring efter afsluttet byggeproces.  

 

Institutionsbyggeriet kommer i gang i uge 20-23. 

 

8. Status på ”Princip for udviklingen 

af elevernes digitale kompetence” 

 

- Skolen (se bilag) 

- Daginstitutionen  

 

           Herunder drøftelse af skoleturné    

           besøg af Red Barnet med fokus på  

           Digital kompetence. 

 

 Mette/Flemming  O/D 20.25  Princippet blev drøftet, og bestyrelsen godkendte 

princippet. Princippet præsenteres for lærerne og 

pædagogerne på et møde d. 11. maj.  

 

Den 7.juni kommer Red Barnet hele dagen på skolen 

og laver workshops vedr. digitale børn og børn 

digitale liv. Der afholdes et forældrearrangement kl. 

16.30 – 18.00 for 30 – 40 interesserede forældre. 

Mette skriver ud til forældrene i alle klasser at de kan 

tilmelde sig til arrangementet hos Mette efter først-til- 

mølle princippet.  

 

9. Nyt fra Gullestrup Børnecenter David  O 20.45 Formanden 

D. 4. april var Stefan til Samråd på skolesiden. 

Mødet omhandlede bl.a.  

- Skolerenoveringer - der bliver ikke bygget 

flere nye eller nedlagt skoler pt. 

- Ukrainske flygtninge 

- hvordan man kan blive klædt på til at være 

i en skolebestyrelse, for at opkvalificere 



 - 4 - 

bestyrelsesarbejdet. Yderligere arbejdes 

der på at finde en løsning på hvordan 

bestyrelserne kan samarbejde på tværs af 

skoler. Det er svært at finde en god form 

for dette. 

-  

Der er samrådsmøde på institutionsområdet den 

26.4.21: Punkterne er bl.a Ukrainske flygtninge, 

bestyrelsesarbejdet og sprogindsats. 

 

Ledelsen  

Daginstitutionen: Der har været hygiejnetilsyn i 

vuggestuen, og vi har fået en rigtig fin 

tilbagemelding, som Jan præsenterer på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

Skolen: Mette er ikke på skolen i uge 18, da hun er på 

kursus (Stockholm) hele ugen 

 

Medarbejderne 

Man er gået i gang med at planlægge kommende 

skoleår i forhold til timefordeling med mere. 

 

10. Eventuelt og punkter til næste       

møde tirsdag d.17.05.22  

 

David  B  - Pia forslog at man i det kommende skoleår 

evt. kunne have færre bestyrelsesmøder, 

lave dem kortere, eller evt. starte tidligere. 

Vi tager det på som et punkt med den nye 

bestyrelse.  

- Evaluering af indsatsområder og drøftelse 

af nye i det kommende 

skoleår/skoleplanen.  

- Budgetopfølgning i både daginstitution og 

skole – FVR.  

 

 


